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Geachte Statenleden en andere aanwezigen, 
 
 

Dit stofkapje is nodig voor iedereen die straks bij ons een kop koffie komt doen.  
 

We praten over wat goed is voor het dorp Maarsbergen. Oók de Engweg hoort bij het 
dorp! Met de BosBeek-variant en het Dorpsplan blijft ook de Engweg tot het dorp 
behoren. We praten hier over 20 gezinnen! 
 
Ik ben hier komen wonen. Ik heb er zelf voor gekozen te gaan wonen tussen de A12 
en het spoor. We hebben al een verbreding van de A12 voor onze kiezen gekregen 
en verhoging van de snelheid naar 130 km per uur. Wat hebben wij gekregen: 
mitigerende maatregelen! Een geluidsscherm voor de A12, aanpassingen aan 
woningen en een grondwal voor het spoor. 
 
Allemaal om het leefbaar te houden! 
 
Hoort u mij: we zitten al aan onze max!!!  
 
Snapt u dat wij op onze achterste benen staan?  
 
U denkt het wederom op te gaan lossen met nog meer mitigerende maatregelen.  
 
Hoe had u dit in gedachten?  

- Nog een wal? Wat zegt u: Nog een wal? Zodat we aan alle kanten tussen 
wallen opgesloten zitten? 

- Een extra tunneltje om de Engweg te kunnen ontvluchten?  
- En als kers op de taart krijgen we ook nog het benzinestation voor onze deur?  

 
Geluidsschermen helpen wel tegen geluid, maar niet tegen fijnstof en NOx. 
 
Moeten we onze ramen en deuren sluiten? Kunnen onze kinderen nog verantwoord 
buiten spelen?  
 
Bestuurders, ik acht het raadzaam om de feiten wat meer te onderzoeken alvorens er 
een keuze gemaakt wordt, zoals dat keurig is gedaan door Rijkswaterstaat tijdens de 
voorbereiding van de verbreding van de A12 waar eerst een uitgebreide Milieu Effect 
Rapportage is uitgevoerd. Waarom?  
 



U bent nu bezig eerst een variant te kiezen en daarna pas andere aspecten, zoals 
geluidshinder, schadelijke uitlaatgassen en totale verkeersdoorstroming, te 
onderzoeken.  
Let wel: bij schadelijke overschrijdingen moeten technische oplossingen worden 
aangebracht om de hinder binnen de wettelijke normen te houden. U weet nu nog 
niet waar deze oplossingen op uit zullen komen, maar dat deze er moeten komen is 
het een feit. Als u toch besluit met de Westvariant door te gaan kunt u de mitigerende 
maatregelen en planschade omwonenden alvast in uw budget gaan opnemen.  
 

Wij maken ons zorgen! Doet u dat als beleidsmakers ook? Gaat het om geld of gaat 
het om leefbaarheid?  
 
Wij vertrouwen erop dat u ons niet laat stikken. Geen WEST! 
 
 
Hartelijk dank voor uw aandacht. 
 


